
Gorzyce, dnia 11.02.2022 r.

KSB.152.000001.2022

Klub Sportowy Czarni Gorzyce

ul. Bogumińska 1

44-350 Gorzyce

W odpowiedzi na petycję przekazaną Wójtowi Gminy Gorzyce przez Klub Sportowy 

"Czarni" Gorzyce z prośbą o umożliwienie nieodpłatnego (bądź odpłatnego ze zniżkami) 

korzystania z kompleksu boisk "Orlik" przy GOTSiR Nautica przez Kluby Sportowe 

wyjaśniam co następuje:

1. Administratorem (zarządcą) obiektu jest Gminny Ośrodek Turystyki, Sportu i Rekreacji 

"Nautica" w Gorzycach, której przedstawicielem na terenie obiektu jest animator.

2. Zgodnie z obowiązującym Regulaminem korzystania z kompleksu boisk 

wielofunkcyjnych ze sztuczną nawierzchnią korzystanie z obiektu jest nieodpłatne dla 

mieszkańców (w tym klubów sportowych)  w okresie od 1 marca do 30 listopada od 

poniedziałku do piątku w godz. 10.00-20.00 oraz w soboty w godz. 9.00-14.00.

3. W okresie od 1 grudnia do 28 lutego,  za korzystanie z kompleksu boisk pobierana jest 

opłata zgodnie z zarządzeniem nr ORG.0050.606.2022 Wójta Gminy Gorzyce z dnia 10 

stycznia 2022 r. w sprawie ustalenia opłat za korzystanie z obiektów i sprzętu Gminnego 

Ośrodka Turystyki, Sportu i Rekreacji "Nautica" w Gorzycach.

4. Co do zasady zgodnie z zapisami wspomnianego regulaminu korzystanie z obiektu, w 

okresach i godzinach wskazanych w pkt 2.  powinno być bezpłatne w szczególności dla 

dzieci i młodzieży do 18 roku życia, natomiast odpłatne dla grup ( z przewagą osób 

powyżej 18 roku życia). Zdecydowałem się jednak na ustalenie stawki opłaty za 

korzystanie z kompleksu boisk wielofunkcyjnych poza godzinami pracy obiektu (tj. 

wskazanymi w pkt. 2) niezależnie od tego czy z obiektu korzystają dzieci, młodzież, czy 

też dorośli, którymi to często są osoby zrzeszone w klubach.

Gmina nie otrzymuje dotacji przedmiotowej na funkcjonowanie  kompleksu boisk 

wielofunkcyjnych (poza okresami wskazanymi w pkt.2).  Korzystanie w boisk (szczególnie 

zimą) generuje wysokie koszty m.in. media (w tym oświetlenie, ogrzewanie szatni, woda, 

odpady płynne), a także wszelkie inne prace związane z utrzymaniem (w tym pielęgnacja i

konserwacja boisk, drobne prace remontowe, nadzór, sprzątanie  i dezynfekcja). 

Wprowadzenie odpłatności ma pomóc przynajmniej w części pokryć koszty 



funkcjonowania obiektu. W założeniu wysokość kwot dla korzystających w przeliczeniu na 

osobę stanowi jedynie symboliczną opłatę.

Należy zaznaczyć, że wpływy z opłat za korzystanie z obiektu i tak nie równoważą 

kosztów utrzymania. Poza tym kompleks boisk wielofunkcyjnych wymaga 

systematycznych inwestycji, aby utrzymać obowiązujące standardy. Klub również 

dysponuje własną infrastrukturą sportową więc zdaje sobie sprawę jakie koszty generuje 

utrzymanie obiektu.

Ponadto przypominam, że Klub corocznie otrzymuje dotację z budżetu Gminy Gorzyce na 

wsparcie zadań z zakresu rozwoju sportu. Dołączony do Państwa wniosku kosztorys 

uwzględnia wynajem boisk i hal sportowych.  Poza tym z informacji pochodzących od 

rodziców wynika,że Klub pobiera opłaty za udział dzieci i młodzieży w zajęciach 

sportowych.

Nadmienię w tym miejscu, że gmina Gorzyce przeznacza znaczące środki finansowe na 

rozwój kultury fizycznej dzieci i młodzieży oraz na modernizację i utrzymanie bazy 

sportowo-rekreacyjnej. W pierwszej kolejności przypomnę, że klub sportowy "Czarni" 

Gorzyce otrzymuje corocznie dotację w wysokości 80 000 zł.  

Ponadto w ostatnich latach na obiektach klubu sportowego "Czarni" Gorzyce i 

sąsiadującej z nimi szkoły wykonano kilka inwestycji finansowanych z budżetu gminy:

- zbudowano nowe ogrodzenie wzdłuż drogi krajowej - 64 575 zł,

- przebudowano układ komunikacyjny od strony ul. Raciborskiej ułatwiający dojazd do 

obiektów szkoły i klubu sportowego - 457 592,52 zł,

- powstało nowe boisko wielofunkcyjne, skocznia do skoków w dal wraz z bieżnią - 1 037 

000 zł,

- planowana jest rozbudowa trybun na boisku klubu - w budżecie na 2022 r. 

zabezpieczono 430 000 zł.

Z w/wym obiektów korzystać mogą nieodpłatnie również członkowie i sympatycy klubu 

sportowego "Czarni" Gorzyce.   

W związku z powyższym ustalenie specjalnych warunków cenowych dla wsparcia 

pojedyńczego podmiotu wydaje się nieuzasadnione.

Wójt Gminy

Daniel Jakubczyk


